

October 25th, 2022

25 أكتوبر 2022

Chief Executive Officer
Boursa Kuwait
State of Kuwait

السيد الفاضل/ الرئيس التنفيذي
بورصة الكويت
دولة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،

Pursuant to the provisions of Chapter Four "Disclosure of Material Information" of Module Ten "Disclosure and Transparency" of the Executive Bylaws of Law No. "7" of 2010 and its Amendments regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities, Ahli United Bank K.S.C.P. discloses the following:


عملاً بأحكام الفصل الرابع "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية" من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم "7" لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، يفصح البنك الأهلي المتحد ش.م.ك.ع. بما يلي:

The Board of Directors approved on 25th October 2022, the resignation of Mr. Keith Henry Gale from his position as a member of the Board of Directors.

اعتمد مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد بتاريخ 25 أكتوبر 2022 استقالة السيد كيث هنري غيل من عضوية مجلس الإدارة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،


جهد سعود الحميضي
الرئيس التنفيذي

Jehad Saud Al-Humaidhi
Chief Executive Officer


البنك الأهلي المتحد
ahli united bank
2
HEAD OFFICE

Ahli United Bank K.S.C.P.
Established in 1941
Authorized Capital K.D. 350,000,000/-
Issued & Paid up Capital K.D. 250,157,725/900
C.R. 429
Head Office: Darwazat Al-Abdul Razzak
P.O. Box 71 Safat, 12168 Kuwait
Telephone (+965) 1802000, Fax (+965) 22461430
SWIFT CODE: BKMEKWKW

www.ahliunited.com.kw

البنك الأهلي المتحد (ش.م.ك.ع.)
تأسس عام 1941
رأس المال المصرح به - / ٣٥٠,٠٠٠,٠٠٠ د.ك.
رأس المال المصدر والمدفوع ٢٥٠,١٥٧,٧٢٥/٩٠٠ د.ك.
سجل تجاري ٤٢٩
المقر الرئيسي: دروازة العبد الرزاق
ص.ب ٧١ الصفاة. ١٢١٦٨ الكويت
هاتف : ١٨٠٢٠٠٠ (+٩٦٥) ، فاكس : ٢٢٤٦١٤٣ (+٩٦٥)
سويقت كود : BKMEKWKW

@aubkuwait

**Appendix No. (11)
Disclosure of Material Information**

ملحق رقم (11) نموذج الإفصاح عن المعلومات
الجوهرية

Date	التاريخ
25/10/2022	2022/10/25
Listed Company Name	اسم الشركة المدرجة
Ahli United Bank K.S.C.P.	البنك الأهلي المتحد (ش.م.ك.ع.)
Material Information	المعلومات الجوهرية
The Board of Directors approved on 25 th October the resignation of Mr. Keith Henry Gale from his position as a member of the Board of Directors.	اعتمد مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد بتاريخ 25 أكتوبر 2022 استقالة السيد كيث هنري غيل من عضوية مجلس الإدارة .
Effect of the Material Information on the Company's Financial Position	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
NIL	لا يوجد

Significant Effect on the financial position shall be material Information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر. ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

If a Listed company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligation are limited to disclosing the Information and the financial effect occurring to that company itself.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة. فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.